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PROTOKOLL 
Dato: 16. mars kl. 11:00 – 17. mars kl. 14:00 
Sted: Klækken hotell, Hønefoss 
 
Til stede:  
Campusstyret Bø: 
Campusleder Gunnhild Stokke Espeseth 
Læringsmiljøansvarlig Samuel Easa 
 
Campusstyret Drammen: 
Campusleder Cherine Randi Sellami 
Nestleder Charlotte Nilsen 
Kommunikasjonsansvarlig Julie Wessel  
Læringsmiljøansvarlig Tuva Oksnes 
Studentrådsleder HS Martha Sortedal 
Studentrådsleder HH Lillian Firdaous 
Studentrådsleder HIU Evy H. Brynildsen 
 
Campusstyret Kongsberg: 
Campusleder John Christian Fredriksen 
Studentrådsleder HH Are Edward Lindbach Endre 
 
Campusstyret Notodden: 
Studentrådsleder HIU Amalie Severinsen 
 
Campusstyret Porsgrunn: 
Campusleder Jon Leiulfsrud 
Læringsmiljøansvarlig Tommy Ballestad 
Studentrådsleder HIU Ada Margrethe Seim 
Studentrådsleder HS Emma Pauluda Vistnes Holt 
Studentrådsleder TNM Petter Tangvald Fevang 
 
Campusstyret Ringerike: 
Campusleder Furo Muktar Eshetu 
Nestleder Segen Negash 
Læringsmiljøansvarlig Noor Omar Farooq Farooq 
Studentrådsleder HH Milgo Abdirisak Ahmed 
 
Campusstyret Vestfold: 
Campusleder Bård Årsteinvåg 
Læringsmiljøansvarlig Henriette Ryeng Davidsen 
Studentrådsleder TNM Mathias Narum  
Studentrådsleder HH Even Høimyr Folmo 
 
Arbeidsutvalget: 
Studentleder Nora Rymoen Houidi 
Organisatorisk nestleder Sara H. H. Wang 
Politisk nestleder Erlend Kåsereff 
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Kontrollkomitéen  
Aurora Bonacucina 
 
Valgkomiteen 
Harald Bolstad Evensen 
 
Gjester: 
Daiva Ashman (USN) 
Jill Eirin Undem (USN) 
Lene Marie Realfsen (USN) 
Simen Tjølsen Oftedahl (USN) 
Hilde Røneid (USN) 
Henriette Seim og Kristin Jensen Birkeland (Ordstyrerne)  
Nils Herman Lien Håre (styreleder SSN) 
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Saksliste 

   Saks-nr. Sak  
 

 
 

 VEDTAKSSAKER 

V-01/24 Konstituering 

V-02/24 Internasjonal plattform 

V-03/24 Politisk dokument om kunstig intelligens 

V-04/24 Resolusjoner 

V-05/24 Økonomireglement for SDSN 

V-06/24 Etiske retningslinjer 

V-07/24 Retningslinjer for trygg organisasjon 

V-08/24 Valgreglement for SDSN 
  
 

 Orienteringssaker 

O-01/24 Orientering fra arbeidsutvalget 
O-02/24 Orienteringer fra ledergruppa 
O-03/24 Orienteringer fra campusstyrene 
O-04/24 Orienteringer fra styreleder i SSN 
O-05/24 Årsregnskap 2023 

  
 

 Valgsaker 

VA-01/24 Valg av arbeidsutvalg 
VA-02/24 Valg av styremedlemmer i SSN 
VA-03/24 Valg av styreleder i SSN 
VA-04/24 Valg av kontrollkomité 
VA-05/24 Valg av valgkomité 
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V-01/24 Konstituering 
Møtedato: 16. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-01/24 Tidsramme: 10 minutter 

 

Forslag til vedtak: 
1. Henriette Seim og Kristin Jensen Birkeland velges til møteledelse 
2. Semestermøtet godkjenner innkalling 
3. Semestermøtet godkjenner saksliste 
4. Dagsorden godkjennes med de endringer som fremkommer i møtet (ble offentliggjort 15.03.) 
5. Daiva Ashman velges til protokollfører 
6. Bård Årsteinvåg velges til protokollunderskriver  

Gunnhild Stokke Espeseth velges til protokollunderskriver 
Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina fra kontrollkomitéen velges til protokollunderskriver 

7. Lene Marie Realfsen velges til tellekorps 
Jill Eirin Undem velges til tellekorps 
Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina fra kontrollkomitéen velges til tellekorps 

8. Forretningsorden for Semestermøtet vedtas med de to innkomne endringsforslagene. 
9. Ada Seim velges til semestermøtets tillitsperson 

Nora Rymoen Houidi velges til semestermøtets tillitsperson 
Emma Pauluda Vistnes Holt velges til semestermøtets tillitsperson 

10. Følgende gjester gis talerett:  
- Nils Herman Lien Håre fra SSN. 
- Beslan Sultanovitsj Makhauri og Andrea Madeleine Severinsson Simonsen, kandidater til 
arbeidsutvalget. 
- Daniel Camilo Timaran Bloch, kandidat til styreleder i SSN. 

11. Sara Halima Habib Wang velges som medlem av redaksjonskomité 
Amalie Sture Severinsen velges som medlem av redaksjonskomité 
Jon Listog Leiulfsrud velges som medlem av redaksjonskomité 
Julie Wessel velges som medlem av redaksjonskomité 
Are Edward Endre velges som medlem av redaksjonskomité 
 

Endringsforslag: 
Kapittel 3. Konstituering 
Forslag 1. Ledergruppa fremmet redaksjonelt endringsforslag til linje 45-46: «(2) Det skal etterstrebes at 
møteledelsen ikke innehar et verv i Studentdemokratiet eller et ansettelsesforhold ved USN». 
Forslag vedtatt. 
 
Kapittel 4. Debatt, taletid og forslagsrett 
Forslag 2. Ledergruppa fremmet tilleggsforslag til linje 66-67: «(2) I tillegg til medlemmene av Semestermøtet 
har arbeidsutvalget, kontrollkomiteen, studentrepresentantene i universitetsstyret, styreleder i SSN, det 
administrative støtteapparatet og rektor eller den rektor bemyndiger tale- og forslagsrett».  
Forslag vedtatt. 
 
Forretningsorden for Semestermøtet vedtatt med de to innkomne endringsforslagene. 
 

Vedtak:  
1. Innkalling og sakslisten godkjent. 
2. Dagsorden godkjent med de endringer som kommer frem i møtet. 
3. Henriette Seim og Kristin Jensen Birkeland til ordstyrer og bisitter.  
4. Daiva Ashman valgt til protokollfører. 
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5. Bård Årsteinvåg valgt til protokoll underskriver. 
Gunnhild Stokke Espeseth til protokoll underskriver. 
Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina fra kontrollkomitéen valgt til protokoll underskriver. 

6. Lene Marie Realfsen, Jill Eirin Undem og Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina fra 
kontrollkomitéen valgt som tellekorps. 

7. Ada Seim valgt til semestermøtets tillitsperson. 
Nora Rymoen Houidi valgt til semestermøtets tillitsperson 
Emma Pauluda Vistnes Holt valgt til semestermøtets tillitsperson 

8. Forretningsorden for Semestermøtet vedtatt med de to innkomne endringsforslagene. 
9. Nils Herman Lien Håre, Beslan Sultanovitsj Makhauri, Andrea Madeleine Severinsson Simonsen og 

Daniel Camilo Timaran Bloch fikk talerett. 
10. Sara Halima Habib Wang valgt som medlem av redaksjonskomité 

Amalie Sture Severinsen valgt som medlem av redaksjonskomité 
Jon Listog Leiulfsrud valgt som medlem av redaksjonskomité 
Julie Wessel valgt som medlem av redaksjonskomité 
Are Edward Endre valgt som medlem av redaksjonskomité 

 
Protokollen sendes ut til protokollunderskrivere i møtet med en frist for tilbakemelding. Protokollen anses 
deretter som godkjent. 
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V-02/24 Internasjonal plattform 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-02/24 Tidsramme: 45 minutter 

 

Forslag til vedtak: 
Internasjonal plattform vedtas med de endringer som blir vedtatt i møtet. 
 

Behandling i møtet: 
Campusleder i Drammen innledet saken.  
 

Endringsforslag: 
Innledning 

Forslag 1. Ledergruppa fremmet forslag om å presisere et avsnitt i plattformen. Forslaget ble trukket da det 
tok utgangspunkt i tekst på nettsiden, ikke i den vedtatte plattformen. 
Forslaget realitetsbehandles ikke. 

 

Forslag 2. Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til linje 2-3: «Hensikten med Studentdemokratiets politiske 
plattform er å fremme vårt ståsted angående internasjonalisering, internasjonaliseringstiltak og internasjonale 
spørsmål ved Universitetet i Sørøst-Norge». 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 3. Arbeidsutvalget fremmet endring til linje 5-9: «... utveksling av ideer, kunnskap, varer og tjenester 
mellom nasjoner over etablerte landegrenser og har følgelig enkeltlandet som ståsted og perspektiv. Innenfor 
utdanning vil internasjonalisering være prosessen med å integrere en internasjonal, interkulturell og global 
dimensjon i mål, organisasjon og handling.». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 4. Arbeidsutvalget fremmet endring til linje 11-12: «På det individuelle nivå skal man oppleve en 
personlig vekst og kvalitet i utdanningen, samt erverve internasjonal kompetanse, få karrierefordeler, og 
bygge et bredere nettverk [[1]]». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 15. Campusstyre Drammen foreslo endring i linje 13-17: «For å nå målene med internasjonalisering er 
det en forutsetning at vi inngår internasjonale avtaler, og samarbeider om å danne felles standarder. Dette 
innebærer å etablere et felles system rundt akademiske grader, karakterer, kvalifikasjoner og studiepoeng».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 5. Arbeidsutvalget foreslo å legge til tekst til linje 18: «I en stadig mer globalisert verden er det viktig at 
vi som et Studentdemokrati er med på å skape en bevissthet om verden vi lever i. Studentdemokratiet skal 
aktivt engasjere seg i internasjonale spørsmål som angår våre kjerneverdier; demokrati og ytringsfrihet». 

Forslag vedtatt. 

 
Kapittel 2. Internasjonal studentmobilitet 

Forslag 16. Campusstyre Drammen foreslo endring i linje 44-46: «Studentdemokratiet mener det skal 
tilrettelegges for at flest mulig studenter ved Universitetet i Sørøst-Norge skal være i stand til å dra på 
utveksling i løpet av studiet».  

Forslag vedtatt.  
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Nytt kapittel om universitetsallianser 

Forslag 18. Arbeidsutvalget foreslo nytt kapittel:  

«Universitetsallianser 

Universitetsallianser er viktig for å sikre et faglig og akademisk nettverk på tvers av landegrenser og styrke USN 
som internasjonal aktør. Studentdemokratiet er opptatt av at USN skal være medlem i universitetsallianser, og 
at dette skal bidra til å løfte utdanningskvaliteten ved USN og vår internasjonale profil. 

Viktige prinsipper i universitetsallianser skal være faglig utveksling og å sikre gode demokratiske prosesser. Det 
skal derfor være et legitimt studentorgan for universitetsalliansen, hvor studentorganene ved alle 
universitetene i alliansen er sikret representasjon, deltakelsesmulighet og påvirkningsmulighet. 
Universitetsalliansen må tilrettelegge for dette, også med økonomiske midler». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 6. Arbeidsutvalget foreslo endring til linje 53-54: «Universitetet i Sørøst-Norge skal utarbeide en 
konkret strategi for å nå målet om 20% studentutveksling».  

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 19. Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 51: «Videre er det spesielt viktig å sikre at studenter 
med funksjonshindringer også kan dra på utveksling. I flere kommuner er det praksis at mennesker med 
assistansebehov ikke har lov til å reise ut av kommunen med sin assistent i mer enn 5 uker om gangen, med 
enda større begrensninger for opphold i utlandet. Studenter med funksjonshindringer havner oftest i en 
situasjon hvor de selv må anskaffe assistanse og betale for dette dersom de vil dra på utveksling. Vi mener 
sentrale myndigheter må begrense kommunenes muligheter til å hindre studenter med funksjonshindringer i å 
dra på utveksling, og sikre at disse får dekt sitt assistansebehov dersom de drar på utveksling, kostnadsfritt for 
studenten. 

Alle utdanningsinstitusjoner som er en del av Erasmus+ er ansvarlig for å legge til rette for at mennesker med 
funksjonshindringer kan dra på utveksling. Erasmus avtalene bør derfor styrkes slik at de også sikrer BPA-
tjenester til utvekslingsstudenter med assistansebehov».  

Forslag vedtatt. 

 
Kapittel 3. Inkludering 

Forslag 7. Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 74: «Vi mener at seksjon for internasjonalisering 
spiller en viktig rolle i inkluderingsarbeidet og det er viktig at seksjonen er tilstedeværende og at arbeidet 
deres er synlig for alle studenter på campus. Kommunikasjonen til studentene vedgående informasjon og 
arrangementer enten i regi av seksjonen, studentassistenter eller i samarbeid med disse må komme tydelig 
frem. Dette for å sikre at kulturutvekslingen på campus finner sted i arenaer som tilrettelegger for det, samt 
for mulighetene for å styrke sosiale relasjoner og det positive ved dette. Eksempler på denne type informasjon 
kan være arrangementer, lokale kulturtilbud, lån av utstyr og det kommunale tjenestetilbudet». 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 17. Campusstyre Drammen foreslo endring i linje 89-90: «a. Informasjon skal være tilgjengelig på 
engelsk. Dette gjelder skilt, skjermer, nettsider, og andre informasjonskanaler».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 8. Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 102: «Internasjonale studenter må sikres tilstrekkelig 
informasjon om lokal frivillighet og det kommunale tjenestetilbudet innen blant annet helse, velferd og 
kultur». 

Forslag vedtatt. 

 

Kapittel 4. Samarbeid 
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Forslag 9. Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 103: «Studentdemokratiet skal være en aktiv 
pådriver for at internasjonale studenters stemme blir løftet frem. Ulike campus har ulike behov, derfor må det 
legges til rette for at hver campus selv kan forme sitt arbeid og samarbeid med internasjonale studenter». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 10. Arbeidsutvalget fremmet et forslag om å stryke tekst i linje 119-120: «Studentdemokratiet skal 
synliggjøre og støtte International Students’ Union of Norway sin funksjon ved Universitetet i Sørøst-Norge». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 11. Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til linje 121: «De skal kunne representeres i lederforum». 
Den nye teksten skal være: «Internasjonale studenter skal sikres representasjon i lederforum».  

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 12. Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til linje 122-123: «Studentdemokratiet skal legge til rette 
for at internasjonal komite er koblet på saker som angår internasjonale studenter og at de sikres 
representasjon der det er relevant».  

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 13. Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til linje 128-152:  

«Nasjonalt og internasjonalt samarbeid og samfunnsansvar 

For å styrke det internasjonale fellesskapet må Studentdemokratiet og Universitetet i Sørøst- Norge ta en aktiv 
rolle i solidaritetsfremmende arbeid. Til dette formålet mener Studentdemokratiet at det skal dannes og 
ivaretas et bredt nettverk av nasjonale og internasjonale samarbeidspartnere. 

SDSN mener: 

1. Studentdemokratiet skal fortsette å støtte SAIH og deres arbeid. 

• Vi skal fortsette å støtte det frivillige bidragstillegget på semesteravgiften til SAIH. O Bruke 
kanaler til å videreformidle informasjon og bidra i SAIH sine kampanjer. 

• Det skal etableres et SAIH-lag som representerer alle studenter ved Universitetet i Sørøst- 
Norge. 

2. Studentdemokratiet og Universitetet i Sørøst-Norge skal etablere og ivareta et bredt nettverk av 
internasjonale samarbeidspartnere. Hensikten bak dette er å styrke den globale 
kunnskapsutvekslingen. 

• Universitetet i Sørøst-Norge burde aktivt søke om å utvide praksissamarbeid til flere 
universiteter for å ha et variert og mangfoldig tilbud av inn- og utvekslingsmuligheter. 

a. Tilbudene skal gjenspeile Universitetet i Sørøst-Norge sine studietilbud. 

b. Det skal etableres digitale samarbeidsarenaer for å sikre at alle studenter får lik mulighet til å 
erverve seg internasjonal kompetanse og erfaring. 

Solidaritet og internasjonalt engasjement 

Studentbevegelsen har en sterk tradisjon for solidaritet og engasjement i internasjonale spørsmål. 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge skal være en tydelig stemme for solidaritet med studenter som 
undertrykkes i andre deler av verden. SDSN skal aktivt fordømme menneskerettighetsbrudd, angrep på 
akademisk frihet og politisk undertrykkelse. 

SDSN mener at gratisprinsippet skal gjelde for alle studenter, både norske og internasjonale studenter. Å gi alle 
internasjonale studenter muligheten til å studere i Norge bidrar til økt samarbeid og kompetanseheving på 
tvers av landegrenser, dette er en bærebjelke i USNs profil og arbeid med bærekraft. 

SDSN mener at: 

1. Studentdemokratiet og Universitetet i Sørøst-Norge skal ivareta akademisk frihet og fordømme alle brudd 
på denne friheten. 

2. Studentdemokratiet og Universitetet i Sørøst-Norge skal ta et tydelig standpunkt og fordømme 
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menneskerettighetsbrudd og brudd på internasjonal lov. 

3. Studentdemokratiet og Universitetet i Sørøst-Norge skal aktivt jobbe for at skolepenger for internasjonale 
studenter utenfor EU/EØS fjernes og at gratisprinsippet skal gjelde for alle studenter».  

Forslag vedtatt. 

Kapittel 5. Internasjonal Komite 

Forslag 14. Arbeidsutvalget foreslo strykning til linje 153-175:  

«Internasjonal komité 

For å sikre at den internasjonale stemmen er hørt innad i organisasjonen skal det opprettes en internasjonal 
komité. Komiteen skal fungere som et rådgivende organ og kan kontaktes av alle studenter i saker som 
omhandler eller direkte påvirker internasjonalisering ved institusjonen. Representanten fra komité for 
kommunikasjonsansvarlige har ansvaret for å løfte aktuelle saker og tilrettelegge for forståelse. Møtene i 
internasjonal komité, samt sakspapirer, kan holdes på engelsk dersom dette er hensiktsmessig. 
Representanten fra SDSN skal ta med seg saker, argumenter, spørsmål og innspill tilbake til organisasjonen. 

SDSN mener at: 

1. Det skal opprettes en internasjonal komité. 

o Den skal bestå av 8 representanter. 
▪ Det skal tilstrebes at disse representantene er fra forskjellige campus. 
▪ Én representant fra komité for kommunikasjonsansvarlige skal ha fast plass 

og fungere som bindeledd mellom organisasjonen og internasjonal komité. 
o Komitéen skal fungere som et rådgivende organ ovenfor studentdemokratiet. 
o Fast representant fra komité for kommunikasjonsansvarlige skal representere 

internasjonal komité i semestermøter. 
o Medlemmer av internasjonal komité skal inviteres inn i lederforum på hvert 

campus. 
o Fast representant fra internasjonal komité skal ha en direkte kobling til 

campusstyrene gjennom et obligatorisk samarbeid med kommunikasjonsansvarlig 
og/eller læringsmiljøansvarlig i styret. 

Internasjonal komité skal etablere et godt samarbeid og jevnlige kontaktpunkter med SAIH-laget». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 20. Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 66:  

«6. Kommunenes mulighet til å gi begrensninger på hvor lenge et menneske med funksjonshindringer kan 
oppholde seg utenfor kommunen bør begrenses, også for utenlandsopphold.  

7. Erasmus-avtalene må styrkes slik at studenter på utveksling som har rett til BPA-tjenester får dette uten at 
de selv må dekke utgiftene». 

Forslag vedtatt. 

 

Vedtak: 
Internasjonal plattform vedtatt med de endringer som blir vedtatt i møtet. 
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V-03/24 Politisk dokument om Kunstig intelligens 
Møtedato: 16.-17 mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-03/24 Tidsramme: 45 minutter 
 

Forslag til vedtak: 
Politisk dokument om Kunstig intelligens vedtas med de endringer som blir vedtatt i møtet. 
 

Behandling i møtet: 
Organisatorisk nestleder i Arbeidsutvalget innleder til saken.  
 

Endringsforslag og votering: 
Forslag 22. RedKom fremmet forslag til vedtak: «Politisk dokument om Kunstig intelligens vedtas og 
oversendes til AU for redaksjonelle vurderinger, og se på språklige endringer ved å forbedre opprinnelige 
forslag med disse forslagene. AU har redaksjonell fullmakt til å gjøre vurderinger og komme med nytt forslag 
som legges frem for ledergruppa for godkjenning, som oppfordres til rask behandling før LG14». 

Forslag vedtatt. 

 

Forslag 21. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet helhetlig endringsforslag til 
dokumentet.  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 1. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 1: 
«Politisk dokument om Kunstig Intelligens ved USN». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 2. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 2-9: «I 
november 2022 lanserte det amerikanske selskapet OpenAI et system for kunstig intelligens (KI), kalt ChatGPT. 
Dette KI-systemet bruker såkalt 'snever generativ kunstig intelligens'. Dette betyr at systemet genererer ny 
tekst basert på språkmodeller og sannsynlighet, ut ifra kommandoer brukeren legger inn i systemet. Det er 
bred enighet om at denne formen for kunstig intelligens allerede påvirker verden i dag, og med stadig utvikling 
av teknologien vil KI ha en stor betydning fremover. Bruken av KI, spesielt innen akademia, har skapt stor 
debatt. Det har skapt bekymring blant mange studenter, da det er usikkerhet om hvordan de skal forholde seg 
til KI og hvorvidt dette kan brukes som et verktøy eller om det vil føre til fusk. Derfor er det viktig at 
Universitetet i Sørøst-Norge (USN) følger nøye med på utviklingen av KI, for å sikre kompetanse blant ansatte 
og studenter». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Paragraf 2.  

Forslag 3. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et strykningsforslag til linje 10-
14: «Med den stadige utviklingen av kunstig intelligens, ser Studentdemokratiet det som realistisk at denne 
teknologien er her for å bli, spesielt i høyere utdanning. I henhold til ansatte og forelesere, er det et betydelig 
behov for både forståelse og opplæring av kunstig intelligens. For å kunne benytte seg av et slikt verktøy på en 
ansvarlig måte, er det nødvendig å ha en grunnleggende ide på hva som foreligger bak denne teknologien».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 4. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 15-19: 
«I januar 2024 etablerte Studentdemokratiet i Sørøst-Norge (SDSN) en arbeidsgruppe for kunstig intelligens, 
med formålet om å utvikle relevant politikk på området. Gruppen har arbeidet med ulike problemstillinger 
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knyttet til KI, som er spesielt relevante for studenter og ansatte ved USN, og resten av UH-sektoren. Som en 
del av arbeidet ble det i tillegg gjennomført en spørreundersøkelse blant studentene underveis i arbeidet». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 5. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 102 – 
111: «Det er viktig at studenter får kjennskap til hvordan KI kan brukes som et verktøy, på en ansvarlig måte. 
Arbeidsgruppen har konkludert med at chatboter kan brukes som et verktøy i en læringsprosess, for å 
korrekturlese tekst, gi tilbakemeldinger, forklare teorier. I denne sammenhengen kan KI være et kreativt 
verktøy som kan bistå studentene i deres læring. Det er viktig å få frem at studentene selv skal være ansvarlig 
for eget arbeid, også når de benytter seg av KI. Likevel skal det være tydelige retningslinjer fra USN om bruken 
av KI, slik at studenter får trygge rammer i en vurderingsprosess og er klare over eventuelle konsekvenser 
dersom bruken av KI ikke er forsvarlig». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 6. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 113-
116: «I USNs strategi, “Strategi 2022-2026", står det at de skal ha profesjonsrettede, arbeidslivsorienterte og 
samfunnsrelevante utdanninger. For å oppnå dette, er det essensielt å sikre at studentene utvikler 
kompetanse på dette feltet».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 7. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 122-
145: «En forutsetning for å anvende kunstig intelligens er å være kritisk til det genererte innholdet som blir 
produsert og presentert til brukeren av tjenesten. SDSN krever at USN tilbyr opplæring i KI for ansatte og 
studenter, slik at de sikrer en felles forståelse av hva KI er, hvordan det fungerer, og hvordan man kan bruke 
det som et verktøy i skrive- og læringsprosesser. På denne måten kan man sikre at KI blir en ressurs, dette vil 
bidra med videreutvikling av KI- feltet ved USN. Det bør etableres en digital ressurs om bruk av KI som må 
være lett tilgjengelig for studentene. Det bør i tillegg vurderes å implementere retningslinjer for bruk av 
kunstig intelligens i alle læreplaner ved USN».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 8. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 147 – 
151: «USN må ha klare retningslinjer om anvendelsen av kunstig intelligens, samtidig som man ivaretar 
grunnleggende akademiske verdier som kritisk tenkning og redelig bruk av kilder. Slik kompetansebygging 
bidrar til å utjevne kunnskapsgapet som allerede eksisterer blant studentene, om hvordan KI kan brukes som 
en ressurs i deres læringsprosesser og studenthverdag». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 9. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 155 – 
158:  

«- Opplæringen i forsvarlig bruk av kunstig intelligens skal finnes som digitale ressurser eller tilbys gjennom 
arrangementer. 

- Universitetet i Sørøst-Norge skal implementere retningslinjer for bruken av kunstig intelligens i alle 
læreplaner ved USN».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 10. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 161 – 
170: «For studenter er det viktig å kunne bruke KI på en måte som styrker læringsprosessen uten å erstatte 
viktigheten av læring i samarbeid med medstudenter. Videre mener SDSN at det er viktig at studentene er 
bevisst på hvordan KI-verktøy er bygget opp og hvilke konsekvenser bruken av dette kan medføre. Det er viktig 
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at studentene forstår at KI skal brukes som et verktøy og ikke en oppgaveløser. Ved rett bruk, kan KI være med 
på å fremme læring som kan bidra til økt forståelse innenfor ulike fagområder». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 11. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 172 – 
180: «Studiebarometeret 2023 viser at studentene allerede bruker chatboter som supplement til å forstå 
pensum. Ved å bruke chatboter, får studentene mulighet til å bygge på det kunnskapsgrunnlaget de har fra før. 
Dette kan bidra til økt fagforståelse». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 12. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 181 
– 187:  

«SDSN mener at:  
- Universitet i Sørøst-Norge bør sikre at studentene får en grunnleggende forståelse og innføring i hvordan 
ulike verktøy basert på kunstig intelligens er bygget opp og fungerer. 
- Studentenes læringsutbytte og gode læringsprosesser bør stå sentralt når Universitet i Sørøst-Norge vurderer 
hvordan kunstig intelligens skal implementeres i studiesituasjonen. 
- Universitet i Sørøst-Norge bør utarbeide en plansje med punkter om rett og gal bruk av verktøy basert på 
kunstig intelligens». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 13. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 189: 
«Uærlig bruk av Kunstig intelligens».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 14. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 190 
– 191: «I takt med den teknologiske utviklingen har kunstig intelligens blitt et stadig mer sentralt tema i alle 
aspekter av samfunnet, inkludert i utdanningssektoren». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 15. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 199 – 
207: «Nyere og stadig forbedrede KI-verktøy kan gjøre det enklere for studenter å omgå tradisjonelle 
deteksjonsverktøy, altså verktøy som kan sjekke hvorvidt innlevert tekst er generert med KI. Dette kan gjøre 
det vanskelig for universitetet å opprettholde akademiske standarder. Det er i dag flere deteksjonsverktøy på 
nett, der verktøyenes nøyaktighet varierer i stor grad. SDSN stiller seg kritiske til at slike upresise verktøy 
brukes til å fange opp ‘uærlig’ bruk av KI i oppgaver. På grunn av variasjon i nøyaktighet er det viktig at slike 
verktøy ikke skal brukes som grunnlag for at studenter felles for fusk i sensurprosessen». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 16. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 
209– 215: «Kildehenvisning er i dag den største beviskilden i fuskesaker som involverer chatboter, ettersom 
slike verktøy har en tendens til å finne opp eller feilreferering av kilder, såkalt hallusinasjon. Til tross for dette, 
er det vesentlig å ha med i betraktningen at det er menneskelig å gjøre feil. Slurvefeil er en reel feil som kan 
gjøres ved oppgaveskriving. Når det kommer til kunstig intelligens og fusk er det derfor relevant å påpeke at 
slike menneskelige feil kan bli oppfattet som uærlig bruk av kunstig intelligens. Derfor er det viktig at det er 
overveiende sannsynlighet for at studenten har brukt kunstig intelligens på uærlig vis før det blir vedtatt fusk». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   
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Forslag 17. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 
220– 222: «Universitetet i Sørøst-Norge må tilby støtte og ressurser til studenter som har behov for bistand 
med akademiske oppgaver, inkludert tilgang til veiledning, skriveverksteder, og andre læringsressurser for å 
fremme ærlighet og hardt arbeid». 

Forslag vedtatt/falt. 

Forslag 18. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 
225– 226: «Universitetet i Sørøst-Norge, og spesielt Nemnd for Studentsaker ved USN, må huske at det skal 
være sannsynlighetsovervekt før det blir vedtatt fusk». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 19. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 
251– 253: «Med veksten av kunstig intelligens i samfunnet, har akademia en nøkkelrolle i å utforske de etiske, 
juridiske, og sosiale implikasjonene av kunstig intelligens. Dette inkluderer utvikling og formidling av kunnskap, 
retningslinjer og standarder for ansvarlig bruk av kunstig intelligens» 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   

 

Forslag 20. Nestleder og læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 
264– 265: «Universitetet i Sørøst-Norge må ta ansvar som samfunnsaktør, slik det er beskrevet i 
samfunnsmandatet».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt forslag 22.   
 

Vedtak: 
Politisk dokument om Kunstig intelligens vedtas og oversendes til AU for redaksjonelle vurderinger, og se på 
språklige endringer ved å forbedre opprinnelige forslag med disse forslagene. AU har redaksjonell fullmakt til å 
gjøre vurderinger og komme med nytt forslag som legges frem for ledergruppa for godkjenning, som 
oppfordres til rask behandling før LG14 
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V-04/24 Resolusjoner 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-04/24 Tidsramme: 45 minutter 
 

Forslag til vedtak: 
Resolusjon USN studenter til støtte for Fosen Samene vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

Resolusjon om bedre universell utforming på campus vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

Resolusjon om våpenproduksjon vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

Resolusjon En tidligere og smidigere konteordnig vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

Resolusjon Gratis sanitetsprodukter på campus vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

Resolusjon Studentene må få tilgang til interne plagiat-program vedtas med de endringer som fremkommer i 
møtet. 

Resolusjon Studenter skal ytre seg fritt vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
 

Behandling i møtet: 
Campusleder i Porsgrunn innleder til saken.  

Forslag 1. Ledergruppa fremmet et forslag om å ikke behandle Resolusjon - USN studenter til støtte for Fosen 
Samene vedtas med de endringer som fremkommer i møtet.  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 2. Ledergruppa fremmet et forslag om å ikke behandle Resolusjon om våpenproduksjon vedtas med de 
endringer som fremkommer i møtet. 

Forslag vedtatt.  
 
Forslag 3. Ledergruppa har fremmet et forslag å behandle følgende resolusjoner: 
1. Resolusjon om bedre universell utforming på campus vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
2. Resolusjon - En tidligere og smidigere konteordnig vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
3. Resolusjon - gratis sanitetsprodukter på campus vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
4. Resolusjon - Studentene må få tilgang til interne plagiat-program vedtas med de endringer som fremkommer i 

møtet. 
5. Resolusjon - Studenter skal ytre seg fritt vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
Forslag vedtatt. 

 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1. Campusstyret i Drammen fremmet et forslag: «Resolusjoner vedtas med de endringer som 
fremkommer i møtet. Arbeidsutvalget gis redaksjonell fullmakt».  

Forslag vedtatt.  

 
Resolusjon om bedre universell utforming på campus 

Forslag 11. Politisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til hele resolusjon: endre fra 
«funksjonsnedsettelse» og «nedsatt funksjonsevne» til «funksjonshindrede».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 1. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et endringsforslag til linje 7-9: «Dette 
inkluderer at gangarealer ikke må ha store forhøyninger slik som dørterskel og gulvlist, eller andre overganger 
som skaper fysiske barrierer. Ujevne gulv er problematisk for rullestolbrukere andre dette hindrer». 

Forslag vedtatt.  
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Forslag 2. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et endringsforslag til linje 16-17: «Vi krever 
at USN jobber aktivt for å fjerne fysiske hindringer som en del av arbeidet for å skape en mer behagelig 
studiehverdag for alle». 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 3. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et endringsforslag til linje 25-26. «Vi mener 
at USN må tilrettelegge for at det skal være enkelt å delta i forelesninger. Automatiske døråpnere, spesielt til 
undervisningsrom, er et tiltak som vil gjøre det enklere for studenter med funksjonsnedsettelser å delta i 
undervisning og vil skape en god og trygg opplevelse for studenter som er avhengig av assistanse der det er 
manuelle dører.». Forslaget ble trukket til fordel for forslag 9. 
Forslaget realitetsbehandles ikke. 

 

Forslag 4. Campusleder i Porsgrunn fremmet en endringsforslag til linje 25-27 på vegne av campusstyret i 
Porsgrunn. «Vi mener at USN må tilrettelegge for at det skal være enkelt å delta i forelesninger. USN bør tilby 
streaming av forelesninger for de som har behov til ekstra tilpasning. Automatiske døråpnere, spesielt til 
undervisningsrom, er et tiltak som vil gjøre det enklere for studenter med funksjonsnedsettelser å delta i 
undervisning og vil skape en god og trygg opplevelse for studenter som er avhengig av assistanse der det er 
manuelle dører. Knapper til automatiske dører bør være touch eller wave, og knappene skal være plassert slik 
at man kan komme frem uten hindringer i veien. Ved inngangsparti bør være med sensor på utsiden så man 
kan komme seg inn selv i regnvær, hvor kortleser for å komme inn på campus bør være i vindfang der det. USN 
burde fjerne praksis med snorer for å åpne dette dører, dette funker ikke for de uten grep.». Forslaget ble 
trukket til fordel for forslag 9. 
Forslaget realitetsbehandles ikke. 

 

Forslag 10. Læringsmiljøansvarlig til campusstyret Drammet fremmet endringsforslag til linje 25 – 28: «Vi 
mener at USN må tilrettelegge for at det skal være enkelt å delta i forelesninger. Automatiske døråpnere, 
spesielt til undervisningsrom, er et tiltak som vil gjøre det enklere for studenter med funksjonsnedsettelser å 
delta i undervisning og vil skape en god og trygg opplevelse for studenter som er avhengig av assistanse der 
det er manuelle dører. Inngangspartier må også være tilrettelagt for at alle studenter skal komme seg lett inn i 
USNs bygg. Studenter med funksjonsnedsettelser kan ha problemer med å åpne dører ved bruk av kortleser, 
trekke i snorer eller trykke på knapper. Derfor må alle inngangsdører til USNs bygg åpnes automatisk via 
sensor».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 5. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et endringsforslag til linje 30-32: «USN må 
høre på tilbakemeldinger fra studenter som opplever at den fysiske utformingen av campus ikke er tilrettelagt 
for dem». 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 6. Campusstyret i Porsgrunn fremmet endringsforslag til linje 40: «Et annet forslag er at det kommer en 
form for «hev-senk» funksjon på bordene i undervisningsrom med armstøtte».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 7. Campusstyret i Porsgrunn fremmet tilleggsforslag til linje 50: «Vi mener at USN må tilby en avtale 
med ergoterapeut med kunnskap med data og skole, som kan inn å hjelpe studenter med tilrettelegging. De 
kan hjelpe å finne muligheter som kanskje ikke andre ser. Er det tilgang på en ergoterapeut mener vi at det 
kunne ha løst mange av dagens utfordringer da disse ofte sitter med kunnskap om hjelpemidler og prosessen 
med å få tilrettelegging ved undervisning. Det er for mange studenter utfordring med å bruke flere av 
programmene i studiene, og tilrettelegging ved å kunne bruke andre programmer, alternative arbeidskrav og 
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eventuelt tilbud om hjelp til å gjennomføre oppgaver ville hjulpet mange studenter». 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 12. Campusleder i campusstyret Porsgrunn fremmet tilleggsforslag til linje 50 og 57: «* USN må være 
en pådriver opp mot vertskommuner for å sikre at de ikke har en praksis som fjerner eller begrenser BPA-
tjenester for studenter med assistansebehov».  

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 8. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen foreslo endring til linje 51 – 57:  

«Studentdemokratiet i Sørøst-Norge mener at: 
* Universitetet i Sørøst-Norge må forplikte seg til en bedre fysisk utforming av alle sine campuser.  
* Universitetet i Sørøst-Norge må skape et inkluderende miljø ved å tilrettelegge og forbedre studentenes 
fysiske arealer. 
* Universitetet i Sørøst-Norge må sikre tilrettelegging i form av gulv uten hindringer og automatiske 
døråpnere. 
* Universitetet i Sørøst-Norge må fremme verktøy for tilbakemeldinger fra studenter med 
funksjonsnedsettelser for å bidra best mulig til en bedre fysisk utforming av USNs campuser». 

Forslag falt.  
 

Forslag 9. Campusstyret i Porsgrunn fremmet endringsforslag til linje 51 – 57:  

«Studentdemokratiet i Sørøst-Norge mener at:  
* Universitetet i Sørøst-Norge må forplikte seg til en bedre fysisk utforming av alle sine campuser.  
* Universitetet i Sørøst-Norge må skape et inkluderende miljø ved å tilrettelegge og forbedre studentenes 
fysiske arealer.  
* Universitetet i Sørøst-Norge må sikre tilrettelegging i form av gulv uten hindringer og automatiske 
døråpnere.  
* Universitetet i Sørøst-Norge må fremme verktøy for tilbakemeldinger fra studenter med 
funksjonsnedsettelser for å bidra best mulig til en bedre fysisk utforming av USNs campuser.  
* Universitetet i Sørøst-Norge skal etablere en praksis med å tilby konsultasjon med en ergoterapeut til alle 
studenter som ber om dette». 

Forslag vedtatt.   

 

Vedtak: Resolusjon vedtatt. 
 
Resolusjon - En tidligere og smidigere konteordnig 

Forslag 1. Campusstyret i Drammen fremmet et endringsforslag til linje 8-9: «Konteeksamen er ment for å gi 
de studentene som ikke bestod den ordinære eksamenen en sjanse til». 

Forslag vedtatt.  

 

OF1. RedKom fremmet et endringsforslag til linje 17: «Ønsket scenario er at alle konteeksamener blir 
gjennomført i løpet av de to første ukene i august og de fire første ukene i januar, dermed mener vi at 
konteeksamenene bør være avviklet innen senest 31. januar for høstsemesteret, og senest 15. august for 
vårsemesteret.  

 

Det er alternativt ønskelig at i perioden for konteeksamen i høstferie/vinterferien ikke skal foregå 
undervisning. Dette er viktig for at de som skal ha konteeksamen kan fokusere på dette, de andre studentene 
kan fokusere på selvstudier. En positiv sideeffekt av dette er at studenter med barn i skole vil ha økt mulighet 
for å være tilgjengelig i en periode med skolefri.  
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SDSN mener at:  

• USN må endre tidspunkt for konteeksamen slik at den ikke kolliderer med ordinær undervisning eller andre 
arbeidskrav/eksamener.  

• Konteeksamen må avvikles innen henholdsvis 15. august for vårsemesteret og 31. januar for høstsemesteret. 
(1)  

• Det skal ikke være lagt ordinær undervisning i konteperioden (høstferie og vinterferie), og i den tilstøtende 
uken skal det tilstrebes å minimere mengden obligatorisk oppmøte og gjennomgang av viktig fagstoff. (2)  

 

1 = prioritert  

2 = sekundært». 

 

Forslag vedtatt.  

 

Forslag 2. Campusleder og studentrådsleder ved TNM i campusstyre Porsgrunn foreslo endring til linje 17: 
«Ønsket scenario er at alle konteeksamener blir gjennomført i løpet av de to første ukene i januar og august, 
dermed mener vi at konteeksamenene bør være avviklet innen senest 15. januar for høstsemesteret, og senest 
15. august for vårsemesteret.  

SDSN mener at:   

•        USN må endre tidspunkt for konteeksamen slik at den ikke kolliderer med ordinær undervisning eller 
andre arbeidskrav/eksamener.    

•        Konteeksamen må avvikles innen henholdsvis 15. august for vårsemesteret og 15. januar for 
høstsemesteret».  

Forslag falt som konsekvens for vedtatt OF1.   

 

Forslag 3. Campusleder og studentrådsleder ved TNM i campusstyre Porsgrunn foreslo endring til linje 17: 
«Det er ønskelig at i perioden for konteeksamen i høstferie/vinterferien skal det ikke foregå undervisning. 
Dette er viktig for at de som skal ha konteeksamen kan fokusere på dette, de andre studentene kan fokusere 
på selvstudier. En positiv sideeffekt av dette er at studenter med barn i skole vil ha økt mulighet for å være 
tilgjengelig i en periode med skolefri.  

SDSN mener at:   

•  I konteperioden skal det ikke være lagt ordinær undervisning i høstferie og vinterferie, og i den tilstøtende 
uken skal det tilstrebes å minimere mengden obligatorisk oppmøte og gjennomgang av viktig fagstoff». 

Forslag falt som konsekvens for vedtatt OF1.   

 

Forslag 4. Studentrådsleder ved TNM i campusstyre Porsgrunn fremmet tilleggsforslag til linje 20: «Informasjon 
om undervisningsfri i konteuker skal være tydelig kommunisert, og informasjonen skal publiseres snarest 
mulig». 

Forslag vedtatt.  

 

Vedtak: Resolusjon vedtatt. 
 
Resolusjon - gratis sanitetsprodukter på campus 

Forlag 1. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Vestfold fremmet er forslag at om ikke resolusjon går igjennom, 
kan det snakkes om å gjøre sanitetsprodukter iallfall billigere. 

Forslag falt. 

 

Vedtak: Resolusjon vedtatt. 
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Resolusjon - Studentene må få tilgang til interne plagiat-program 

Ingen endringsforslag. 

 

Vedtak: Resolusjon vedtatt. 
 
Resolusjon - Studenter skal ytre seg fritt 

Campusleder i campusstyret Porsgrunn foreslo strykning til linje 32 – 33: «Universitetet i Sørøst-Norge skal 
legge til rette for at studenter ikke blir påvirket av fravær på grunn av streik».  

Forslag falt.  

 

Forslag 2. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 32 – 33: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal legge til rette for at studenter ikke blir påvirket av fravær på grunn av streik, 
men skal ha mulighet til å ha politisk fravær».  

Forslag vedtatt. 

 

Vedtak: Resolusjon vedtatt. 

 

 
Vedtak: 
Resolusjon om bedre universell utforming på campus vedtatt med de endringer som fremkommer i møtet. 
Resolusjon En tidligere og smidigere konteordning vedtatt med de endringer som fremkommer i møtet. 
Resolusjon Gratis sanitetsprodukter på campus vedtatt med de endringer som fremkommer i møtet. 
Resolusjon Studentene må få tilgang til interne plagiat-program vedtatt med de endringer som fremkommer i 
møtet. 
Resolusjon Studenter skal ytre seg fritt vedtatt med de endringer som fremkommer i møtet. 
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V-08/24 Valgreglement for SDSN 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-08/24 Tidsramme: 15 minutter 

 

Forslag til vedtak: 
Nytt valgreglementet vedtas med endringene som ble vedtatt i møtet. 

 

Behandling i møtet: 
Campusleder i campusstyret Vestfold innleder til saken. 

 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1. Arbeidsutvalget fremmet endringsforslag til linje 16-32: 

«§ 3 - Valgmåte 
1. Disse velges i urnevalg: 

a. Campusstyret 
b. Studentrepresentanter i Læringsmiljøutvalget 
c. Studentrepresentanter i Universitetsstyret 
d. Studentrepresentanter i Fakultetsstyrene 

2. Disse velges av semestermøte: 
a. Arbeidsutvalget 
b. Kontrollkomiteen 
c. Valgkomiteen 
d. Studentrepresentanter i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge 
e. Styreleder i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge 
f. Studentrepresentanter i Utvalg for utdanningskvalitet (UFU) 

3. Disse velges av ledergruppa: 
a. Studentrepresentanter i Nemnd for studentsaker 
b. Studentrepresentanter i Skikkethetsnemnda 
c. Studentrepresentanter i Tilsettingsutvalget for undervisning og forskerstillinger 
d. Studentrepresentanter i Likestillings- og inkluderingsutvalget 
e. Studentrepresentanter i Valgstyret. 

Forslag vedtatt. 
 

Forslag 2. Campusledere i campusstyrene Bø, Porsgrunn og Vestfold fremmet endringsforslag til linje 118-135:  
«(1) Kulltillitsvalgte kan ikke inneha verv som: 

a. Campusleder 
b. Nestleder i campusstyret 
c. Studentrådsleder 

(2) Medlemmer av campusstyret kan ikke inneha verv i: 
a. USN styret 
b. Kontrollkomiteen 

(3) Medlemmer av arbeidsutvalget kan ikke inneha verv i: 
a. Kontrollkomiteen 
b. Valgkomiteen 
c. Campusstyret 
d. Styrer ved USN 
e. Styret i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge».  

Forslag falt. 
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Protokolltilførsel fra kontrollkomiteen (KK). KK ser at det kritikkverdig at Semestermøte reviderer 
Valgreglement under et pågående valg og på et Semestermøte der det også skal gjennomføres valg av flere 
posisjoner i SDSN. 
Valgreglementet er rammene for valget, og ved å endre dette i dag endres rammene for valget etter at valget 
er utlyst. 
Dette gir uforutsigbarhet for kandidater sin stiller til valg, og frarådes å gjøre i fremtiden.  
Underskrivere: Charlotte Nilsen, Tuva Oksnes, Petter Tangvald Fevang og Ada Seim. 
 

Vedtak: 
Nytt valgreglement vedtatt med de endringer som blir vedtatt i møtet. 
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V-05/24 Økonomireglement for SDSN 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-05/24 Tidsramme: 15 minutter 

 

Forslag til vedtak: 
Innstilt økonomireglement for SDSN vedtas. 
 

Behandling i møtet: 
Campusleder i Porsgrunn innleder til saken.  

 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1. Ledergruppa fremmet endringsforslag til linje 93: «Eventuelt overskudd skal tilbakebetales». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 2. Ledergruppa fremmet endringsforslag til linje 98: «Bevertning som dekkes av Studentdemokratiet er 
begrenset til enkle måltider med en makspris på 250 kr per person». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 3. Ledergruppa fremmet et tilleggsforslag til linje 100: «(7) Kjøp av mat knyttet til allergener eller andre 
matpreferanser dekkes med en makspris på 300 kr per person». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 4. Ledergruppa fremmet et tilleggsforslag til linje 100: «(8) Kjøp av alkohol dekkes ikke av 
Studentdemokratiet». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 5. Ledergruppa fremmet endringsforslag til linje 115: «Politisk nestleder godkjenner for studentleder». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 6. Ledergruppa fremmet et tilleggsforslag til linje 115: «Reise skal ta utgangspunkt i tilhørende campus». 
Forslag falt. 
 
Forslag 7. Ledergruppa fremmet endringsforslag til linje 119: «Politisk nestleder godkjenner for studentleder». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 8. Ledergruppa fremmet et tilleggsforslag til linje 122: «Reiseregninger skal skrives på fastsatt skjema 
og sendes til den tildelte organisasjonskonsulenten snarest, og senest én måned etter at reisen er avsluttet».  
Forslag vedtatt. 
 

Vedtak: 
Innstilt økonomireglement for SDSN vedtatt. 
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V-06/24 Etiske retningslinjer 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-06/24 Tidsramme: 60 minutter 
 

Forslag til vedtak: 
Det helhetlige endringsforslaget til etiske retningslinjer vedtas med de endringer som fremkom i møtet. 

 
Behandling i møtet: 
Politisk nestleder i Arbeidsutvalget innleder til saken.  
 

Endringsforslag og votering: 
Paragraf 3.  
Forslag 2. Campusstyre i Drammen fremmet endringsforslag til linje 10 – 12 i det helhetlige endringsforslaget: 
«De etiske retningslinjene gjelder for tillitsvalgte i SDSN også utenfor arrangementer i regi av SDSN, og i 
utlandet. De gjelder også på offentlige arenaer slik som online fora og ved innlegg i sosiale medier der 
innleggene er offentlige og synlige for alle. I tillegg skal tillitsvalgte forholde seg til de etiske retningslinjene når 
man representerer SDSN på andre arrangementer, i andre organisasjoner og på reiser». 
Forslag vedtatt.  

 
Forslag 1. Ledergruppa har fremmet helhetlig endringsforslag til Etiske retningslinjer.  

Forlag vedtatt.  

 

Vedtak: 
Det helhetlige endringsforslaget til etiske retningslinjer vedtatt med de endringer som fremkom i møtet. 
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V-07/24 Retningslinjer for trygg organisasjon 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: V-07/24 Tidsramme: 30 minutter 

 
Forslag til vedtak: 
Retningslinjer for trygg organisasjon vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 

 

Behandling i møtet: 
Campusleder i campusstyre Ringerike innleder til saken. 
 

Endringsforslag og votering: 
Forslag 1. Læringsmiljøansvarlig i Campusstyret Drammen fremmet redaksjonelt endringsforslag til linje 12-13: 
«Konfidensialitet, habilitet og kontradiksjon er grunnleggende prinsipper for hvordan SDSN skal håndtere 
varsling». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 2. Campusstyret i Drammen foreslo endring til linje 22-25: «Seksuelle overgrep: Ufrivillige seksuelle 
handlinger gjort av en person mot en annen i en relasjon av tillit eller tvang. Dette inkluderer seksuelle 
handlinger eller ytringer som en person med høyere alder og/eller mer makt gjør, der personen som blir utsatt 
for disse ikke har nok erfaring eller kunnskap til å komme seg ut av det, eller befinner seg i en sårbar situasjon. 
Dette inkluderer også når dette gjøres mot barn eller ungdom som ikke forstår handlingene, da disse er 
spesielt sårbare». 
Forslag vedtatt.  
 

Vedtak: 
Retningslinjer for trygg organisasjon vedtatt med de endringer som fremkommer i møtet. 

 

 

 

  



  
 

 
 

 
  

 
 

 

      

24  

O-01/24 Orientering fra arbeidsutvalget 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Arbeidsutvalget 

Saksnummer: O-01/24 Tidsramme: 15 minutter 

 
Studentleder i arbeidsutvalget orienterer om arbeidsutvalgets jobb siden forrige Semestermøte. Skriftlig 
orientering ligger i innkallingen.  
 
 

O-02/24 Orientering fra ledergruppa 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: O-02/24 Tidsramme: 10 minutter 

 
Campusleder i campusstyret Vestfold orienterer om Ledergruppas jobb siden forrige Semestermøte.   
 
 
 

O-03/24 Orientering Campusstyrene 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: O-03/24 Tidsramme: 35 minutter 
 
Campusledere i campusstyrene orienterer om Campusstyrene sin jobb siden forrige Semestermøte.   
 
 

O-04/24 Orientering fra styreleder i SSN 
Møtedato: 16.-17. mars 2024                                                               Saksansvarlig: Nils Herman Lien Håre 

Saksnummer: O-04/24 Tidsramme: 20 minutter 
 
Styreleder i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge (SSN) orienterer om SSN sin jobb siden forrige 
Semestermøte.   
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O-05/24 Årsregnskap 2023 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Arbeidsutvalget 

Saksnummer: O-05/24 Tidsramme: 15 minutter 

 

Studentleder orienterer om årsregnskap 2023.  

Årsregnskap 2023 godkjent. 
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VA-01/24 Valg av arbeidsutvalg 
Møtedato: 16.-17. mars 202 Saksansvarlig: Valgkomiteen 

Saksnummer: VA-01/24 Tidsramme: 25 minutter 

 
Forslag til vedtak: 
Charlotte Nilsen velges som studentleder for studieåret 2024/2025. 

Even Høimyr Folmo velges som politisk nestleder for studieåret 2024/2025.  

Tuva Oksnes velges som organisatorisk nestleder for studieåret 2024/2025. 

 
Behandling i møte: 
Valg av studentleder 

Leder av kontrollkomite leser sin innstilling.  

 

Følgende stilte til valg av studentleder:  

1. Charlotte Nilsen 

2. Beslan Sultanovitsj Makhauri 

Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble sendt under 
møte. 

 

Charlotte Nilsen valgt som studentleder for studieåret 2024/2025. 

 

Valg av politisk nestleder 

Leder av kontrollkomite leser sin innstilling.  

 

Følgende stilte til valg av politisk nestleder:  

1. Even Høimyr Følmo 

Overnevnt kandidat valgt ved akklamasjon. 

 

Valg av organisatorisk nestleder 

Leder av kontrollkomite leser sin innstilling.  

 

Følgende stilte til valg av organisatorisk nestleder:  

1. Tuva Oksnes 

2. Andrea Madeleine Severinsson Simonsen 

Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble sendt under 
møte. 

 

Tuva Oksnes valgt som organisatorisk nestleder for studieåret 2024/2025. 

 

Vedtak: 
Charlotte Nilsen valgt som studentleder for studieåret 2024/2025. 

Tuva Oksnes valgt som organisatorisk nestleder for studieåret 2024/2025. 

Even Høimyr Følmo valgt som politisk nestleder for studieåret 2024/2025. 
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VA-03/24 Valg av styreleder i SSN 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Valgkomiteen 

Saksnummer: VA-03/24 Tidsramme: 20 minutter 

 
Forslag til vedtak: 
Emma Pauluda Vistnes Holt velges som styreleder. 

 

Behandling i møtet: 
Følgende stilte til valg av studentleder:  

1. Emma Pauluda Vistnes Holt 

Overnevnt kandidat valgt ved akklamasjon. 

 

Vedtak: 
Emma Pauluda Vistnes Holt valgt som styreleder i SSN for studieåret 2024/2025. 
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VA-02/24 Valg av styremedlemmer i SSN 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Valgkomiteen 

Saksnummer: VA-02/24 Tidsramme: 15 minutter 

 
Forslag til vedtak: 
Nils Herman Håre Lien velges som styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2024– 2026.  

Jon Listog Leiulfsrud velges som styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2024–2026.  

Daniel Bloch velges som styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2024–2026.  

 
Behandling i møtet: 
Harald Bolstad Evensen (leder av Valgkomite ved SDSD) presenterer Valgstyrets innstilling.  

Følgende kandidater stiller til valg: 
1. Nils Herman Håre Lien 
2. Jon Listog Leiulfsrud  
3. Daniel Bloch  
4. Robin André Holen 

Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble sendt under 
møte. 

 

Vedtak: 
Nils Herman Håre Lien valgt som fast styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2024– 2026. 

Jon Listog Leiulfsrud valgt som fast styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2024–2026.  

Daniel Bloch valgt som 1. vara i SSN-styret for studieårene 2024–2026.  

Robin André Holen valgt som 2. vara i SSN-styret for studieårene 2024–2026. 
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VA-04/24 Valg av kontrollkomité 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Valgkomiteen 

Saksnummer: VA-04/24 Tidsramme: 7.5 minutter 

Forslag til vedtak: 
 
XXX velges til kontrollkomiteen. 

XXX velges til kontrollkomiteen. 

XXX velges til kontrollkomiteen. 

 

Behandling i møtet: 
Følgende stilte til valg: 

1. Nora Rymoen Houidi 

2. Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina 

3. Erlend Kåsereff 

 
Overnevnte kandidater valgt ved akklamasjon. 

 

Vedtak: 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina valgt som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 2024/2025. 

Nora Rymoen Houidi valgt som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 2024/2025. 

Erlend Kåsereff valgt som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 2024/2025. 
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VA-05/24 Valg av valgkomité 
Møtedato: 16.-17. mars 2024 Saksansvarlig: Ledergruppa 

Saksnummer: VA-05/24 Tidsramme: 7.5 minutter 

 
Forslag til vedtak: 
XXX velges til valgkomiteen. 

XXX velges til valgkomiteen.  

XXX velges til valgkomiteen.  

XXX velges til valgkomiteen.  

XXX velges til valgkomiteen. 

 

Behandling i møtet: 
Følgende stilte til valg som medlem av valgkomitéen:  

1. Harald Bolstad Evensen 

2. Bård Årsteinvåg 

3. Tommy Ballestad 

4. Furo Muktar Eshetu 

 
Overnevnte kandidater valgt ved akklamasjon. 
 

Vedtak: 
Harald Bolstad Evensen valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2024/2025. 

Bård Årsteinvåg valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2024/2025. 

Tommy Ballestad valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2024/2025. 

Furo Muktar Eshetu valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2024/2025. 
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Protokollen godkjennes: 
 
Dato/sted: 
 
 

_____________________________   ______________________________  
Gunnhild Stokke Espeseth                               Bård Wallace Årsteinvåg 

 
 
 
 
______________________________ 
Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina 

 

 
 

08.04.2024

Daiva Baukiene
Stempel

Daiva Baukiene
Stempel

Daiva Baukiene
Stempel




